

16 November 2018

Dear Parents,

Preparation Day for 2018 Information Day

Being an annual major school event, the Carmel Information Day enables Primary Six students, their parents, and the community at large to have a better understanding of our school through activities including talks, game booths, displays and mini-classrooms. These activities require a lot of manpower. Over the years, our students have made important contribution to the event as organizers, helpers and student ambassadors. They have also gained a lot of enriching learning experience.

In order to prepare for the 2018 Information Day, which is on 1 December, the School has designated 30 November the Preparation Day. A compressed timetable will be followed on 30 November and non-helper students will be dismissed at 12:30pm. Parents of student helpers will be informed of the dismissal time in a separate circular.

For enquiries, please contact the school at 2714 9385.

Yours sincerely,

Ng Miu Yee
Principal
Carmel Secondary School

Reply Slip
回 條

(to be submitted to the monitor on or before 20 November for collection in the circular box outside the General Office)
(請於 11 月 20 日或以前由班長收齊交回校務處通告收集箱)

To: Ms Ng, Principal
致: 伍校長

Date: 20 November 2018
日期: 二零一八年十一月廿日

I have read the circular (C1823) and been informed about the Preparation Day for 2018 Information Day.
敬覆者: 頃接 貴校來函(校字C1823), 得悉有關2018年資訊日預備日事宜。

Class: _____
班別

Class Number: _____
學號

Student's Name: _____
學生姓名

Parent's Signature: _____
家長簽署

Contact Number: _____
聯絡電話

學校通告C1823號
有關2018年資訊日預備日

敬啟者：迦密資訊日為本校周年盛事。學校藉講座、攤位遊戲、展覽、迷你教室等活動，向小六學生、家長及社區推廣本校。有關活動需要大量人手，歷年來同學都致力協助學校籌劃有關活動或以學生大使身份介紹學校，貢獻良多，同時亦獲得豐富的學習經驗。

今年資訊日將於12月1日舉行，為利便籌備資訊日各項工作，學校特定11月30日為資訊日預備日。是日將會採用壓縮時間表上課，非工作人員同學將於下午12:30放學，工作人員同學將另有家長通告，註明同學離校時間。敬希垂注。

如有垂詢，請致電本校 (2714 9385)。

此 致

各 位 家 長

迦密中學校長
伍妙儀啟

主曆二零一八年十一月十六日